
Pytanie:  
 
Szanowny Panie Wójcie, 
 
Zwracam się z prośbą o zwrócenie uwagi na problem przewozów osobowych, tj. PKS Zielona 
Góra, który to coraz bardziej utrudnia komunikację. Notoryczny brak autobusów, spóźnienia, oraz 
podnoszenie stawek cen za przejazd. Ten problem jest najbardziej dokuczliwy teraz - w czasie 
zimy. Sprawa była przez nas wiele razy zgłaszana do siedziby PKS Zielona Góra, oraz Pana 
Adama Jaskulskiego. Poskutkowało "na chwilę". Jadąc do pracy, nie wiemy, o której wrócimy do 
domu. Był nawet pomysł, by połączyć przewozy zielonogórskie na trasie Żary lub Nowogród 
Bobrzański poprzez przejazd przez Świdnicę. Ciągle dopłacamy - jednorazowy bilet już kosztuje 
4,50. a nikt nam nie zwraca na biletach miesięcznych, kiedy są dni wolne.  
Bardzo prosimy o pomoc. 
 
 
 

Odpowiedź: 
 
Przepraszam za sytuację związaną z pasażerską komunikacją PKS i niedogodnościami z nią 
związanymi. Jesteśmy z PKS w stałym kontakcie, a Pani uwagi zostały drogą mailową 
przekazane przewoźnikowi. Uzgadniamy z PKS nowy rozkład jazdy, który ma wejść w życie 1 
lutego br. i uwzględniać uwagi mieszkańców gminy. Odpowiednio wcześniej o tym 
poinformujemy. 
To nie jedyny kierunek działań w celu rozwiązania problemu transportu publicznego na 
przyszłość. Równolegle prowadzone są rozmowy z innymi przewoźnikami oraz trwają prace w 
Zielonogórskim Związku Powiatowo-Gminnym, którego jesteśmy członkiem. W dzisiejszej 
(wydanie z 8.01.2019) Gazecie Lubuskiej powinna pojawić się rozmowa ze mną, w której także 
omawiam sytuację dotyczącą komunikacji pasażerskiej w gminie Świdnica. 
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